
 
 

 
 
 
Onderwerp: Art. 12 vragen m.b.t. vaccinatiegraad in Hardinxveld-Giessendam 
 

Goedemiddag,  
 
In de media waarin we lezen op dit moment dat steeds minder baby's en peuters worden 
ingeënt tegen kinderziektes als polio, mazelen, de bof en rodehond. 
Als vader van een kindje van 6 maanden oud dat op dit moment nog te jong is om sommige 
vaccinatie te kunnen krijgen, maak ik me, samen met vele andere ouders, zorgen om deze 
berichtgeving.  
 
- Hoe is de vaccinatiegraad tegen kinderziektes op dit moment in Hardinxveld-Giessendam? 
- Hoe is de vaccinatiegraad in Hardinxveld-Giessendam ten opzichte van het landelijke 
gemiddelde? 
- Wat is de trend in Hardinxveld-Giessendam de afgelopen 5 jaar?  
- Is de vaccinatiedekkingsgraad uws inziens voldoende? Zo nee, wat gaat u hieraan doen? 
 
Alvast bedankt voor de spoedige beantwoording, 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Arie de Rooij 
Raadslid T@B 
 
 


